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Det har kommit till vår kännedom att personalgruppers julbord i december 2021 blev inställt 
samtidigt som vi politiker och några chefer på förvaltningen fick varsin jultallrik.  
 
Informationen kom till oss en tid efter att vi hade haft julavslutning och då från personal som 
också undrade hur det kunde komma sig att vi fick en jultallrik men inte all personal. En 
rättmätig fråga i sammanhanget. Hade vi vetat att personalgruppers julbord hade blivit 
inställt hade vi självklart också avstått från vår jultallrik. Men den informationen hade vi inte 
vid tillfället.  
 
Personalen är det viktigaste vi har för utan personalen har vi ingen fungerande verksamhet. 
All personal inom hela förvaltningen ska veta och känna att deras arbete är uppskattat. Det 
är kutym att personalen blir bjuden på antingen julbord eller får en gåva som tack för deras 
arbete minst en gång under året. Under 2021 ställdes det planerade julbordet in på grund av 
pandemin och den ökande smittorisken.  
 
Vi undrar nu hur personalen kommer att kompenseras för det uteblivna julbordet? 
Vi har full förståelse för att förvaltningen inte vill utsätta personal för några smittorisker och 
att inplanerade tillfällen ställs in eller säkerställs, det ska självklart göras vid behov. 
 
Dock har personalen arbetat och gjort sitt yttersta under pandemin och för det ska de alla ha 
ett stort tack. Det tacket bör också visas i någon form av gest som motsvarar den uteblivna 
julmiddagen.  
 
Vi ser fram emot att förvaltningen skyndsamt återkommer med svar på hur personalen ska 
kompenseras eller hur personalen redan har kompenserats. 


